
Årsmelding 2023 fra komitéen til Sangkoret Lyderhorn for Botshabelo 

Botshibelo Community Development Trust (BCDT) er formelt 

organisasjonsnavn for barnehjemmet.  

«Do your little bit of good where you are; it´s those little bits of good put 

together that overwhelm the world” Desmond Tutu 

 

Dette året har komiteen hatt denne sammensetningen: 

Representant for støttespillere som ikke er medlemmer av Sangkoret Lyderhorn: 

Kari Evensen Natland og Torbjørn Halvorsen 

Medlemmer fra Sangkoret Lyderhorn: Torunn Rugesæter, Gro Snilstveit, Bjørg 

Gåsemyr, Britt-Kari Halvorsen, Thomas Hovstad, Anne Kristin Leliënhof 

(styrets representant) og Rune Chr. Dahl. 

 

Torunn Rugesæter ønsker å stille sin plass i komiteen til disposisjon ved 

Årsmøtet 2024. 

Dette er meddelt valgkomiteen i Sangkoret Lyderhorn. 

 

Status for komitéens arbeid og trender i innsamlingsarbeidet 

Komiteen har hatt møter etter behov. Interesserte kan få tilgang til referat fra 

disse møtene. 

I tillegg har det vært avklaringer om akutte saker på e-post. Disse sakene er også 

omtalt i møtereferat. 

 

Den politiske og økonomiske verdenssituasjonen som ble beskrevet i forrige 

årsmelding, har som alle vet gått fra vondt til verre. Vårt lille solidaritetsprosjekt 

vil kunne fremstå som mindre enn klisjeen «dråpe i havet», men for hver enkelt 

av dem som involverer seg betyr aktiv solidaritetshandling håp og glimt av lys i 

en mørk verden. For dem som mottar, vil betydningen av faste og pålitelige 

overføringer fra Sangkoret Lyderhorn for Botshabelo kunne innebære 

forskjellen mellom et liv i dyp utrygghet og håpløshet i motsetning til trygghet 

for mat, omsorg og håp om en framtid og et liv i verdighet.  



Utfordringene for Botshabelo med dyrtid, tilgang på livsmidler og sviktende el-

forsyning med mer, er av samme karakter som beskrevet grundigere i 

årsmeldingen for 2022, og førstehånds oppdateringer er tilgjengelig for alle 

interesserte gjennom de jevnlige nyhetsbrevene som sendes ut fra Botshabelo. 

Endringene i sponsortilgang er det ledelsen i Botshabelo (ved Nicole Cloete) 

beskriver som en overordnet utfordring for driften.  

 

I kjølevannet av Covid-pandemien har mengden donasjoner fra lokale sponsorer 

tørket inn til et svært lavt nivå sammenlignet med tidligere. Eksempelvis kan vi i 

siste nyhetsbrev lese om hvordan tidligere tilgang på proteinrik mat i form av 

donasjoner fra kyllingprodusenter nå helt har falt bort grunnet knapphet som 

følge av utbredt problem med fugleinfluensa.  

 

Det er, i følge Nicole, nå kun støtte fra Kongsberg vgs (ved Kari Klev) og 

Sangkoret Lyderhorn for Botshabelo som holder liv i driften og sikrer 

nødvendig matforsyning. Som tidligere beskrevet, representerer offentlig støtte 

fra Sør-Afrikanske myndigheter kun en liten andel av det totale behovet. 

I dette bildet ser vi da tydelig at det påhviler oss et stort ansvar for å 

opprettholde den forutsigbarheten vårt bidrag representerer – sagt med rene ord 

fra Nicole; det betyr Botshabelo sitt fortsatte være – eller ikke være. 

 

Sammenfatning av våre inntektsgivende aktiviteter 

(Detaljer fremkommer i regnskapet, som fremlegges separat) 

 

I løpet av 2023 har vi hatt en sommeraksjon der vi fikk inn kr.78 013.  

Det gjorde oss i stand til å overføre en ekstra donasjon på kr. 35.000 i sommer. 

Vi har fått inn kr. 9574 på salg av krus, kranser, tøfler og nøkkelringer.  

Dette er ting laget av medlemmer og støttespillere til koret.  

I løpet av året har vi fått inn kr. 38 429 i gaver i forbindelse med fødselsdager og 

grasrotandel.  

Basaren i 2023 innbrakte kr. 214 380.  



Faste givere bidrar med kr. 358 834. Det gir et snitt på kr. 29 903 pr. mnd.  

Vi har totalt 88 faste givere.  

 

Evaluering av gjennomføring plan for 2023 

(Punktene fra planen er gjengitt i kursiv) 

 

1) Vi vil gjennomføre innsamlingsaksjon i løpet av annet kvartal 2023, og er 

forberedt på at før omtalt inflasjon og dyrtid må kompenseres. Vi har likevel 

ambisjoner om at vi skal få inn nok til å bidra til viktige tiltak som 

suppekjøkken, sårt tiltrengte vinter skoleuniformer pluss sko etc., tepper og 

sengetøy før vintersesongen og andre behov vi har fått melding om. 

Evaluering gjennomføring punkt 1: 

Vi gjennomførte sommeraksjon som planlagt, og den gav et godt resultat (se 

regnskapet). Dette gjorde det mulig å opprettholde ekstraordinært forhøyet 

månedsbeløp (56.000 kr) hele 2023. 

Botshabelo har dermed kunnet opprettholde de formål målsetningen omhandler. 

 

2) Gjennomgående mål er å sikre stammen av faste givere samt øke antallet. 

Dette gjelder både eksterne givere og medlemmer av koret.  

Det er fremdeles et mål å få flere kormedlemmer som faste givere. 

Evaluering gjennomføring punkt 2: 

Noen få faste givere er falt bort, men nye er kommet til. Dette betyr at antallet 

faste givere er noenlunde stabilt. Antallet faste givere blant kormedlemmer har 

ikke øket, men også holdt seg stabilt (litt i overkant av halvparten av korets 

medlemmer).  

Når vi tar i betraktning at andel faste givere utenom korets medlemmer utgjør 

ca.2/3 av totale antall, understrekes betydningen av utadrettet aktivitet og 

informasjon. 

 

3) Planleggingen Basar 2023 starter tidlig høsten 2023. 

Evaluering gjennomføring punkt 3:  



Både plan og gevinsttilfang ble gjennomført med god margin. Vi gjør noen 

mindre justeringer, men hovedtrend er at gjennomføring av Basar fungerert bra.  

 

4) Komitéen vil jevnlig informere koret om det som skjer i støttearbeidet. 

Innspill fra sommermøtet 2022 er grunnlag for vår strategi for å stimulere 

korets engasjement. 

Evaluering gjennomføring punkt 4: 

Vi laget en plan for informasjon ut til koret, som vi har gjennomført.  

I tillegg blir oppdateringer lagt ut på korets medlemsside på Facebook. 

 

5) Vi vil fortsette arbeidet for å få avtale med en Statsautorisert revisor for å 

godkjenne regnskapet vårt og bli registrert på "Innsamlingskontrollen.no". 

Evaluering gjennomføring punkt 5: 

Dette har vi ennå ikke lykkes med å få til. Til tross for at jobben er svært enkel, 

ser det ut til å være vanskelig å få napp på en statsautorisert revisor som vil påta 

seg dette «pro bono».  

 

6) Vi jobber videre med å få til et besøk fra Botshabelo. 

Evaluering gjennomføring punkt 6: 

Vi venter på innspill fra stryet om mulighet for et flerkulturelt arrangement 

(USF), som det er ønskelig å kombinere med besøk fra Botshabelo. Videre 

konkret planlegging følger. 

 

7) Komiteen vil ta initiativ til å få planlagt ny gruppereise fra Norge til 

Botshabelo. 

Evaluering gjennomføring punkt 7: 

Dette har det ikke vært kapasitet til å arbeide med i 2023. 2025 er nevnt som et 

mulig år for å realisere et besøk, men samtidig må det koordineres med andre 

reiseaktiviteter i koret. 

 

 



 

 

8) For alle å tenke på: 

Hjemmesiden er blitt stadig bedre, og alle kan promotere hjemmesiden 

"Sangkoret Lyderhorn for Botshabelo". Også Facebooksiden For Botshabelo 

kan promoteres av alle –  Skriv kommentarer, lik og del.  

Evaluering gjennomføring punkt 8: 

Dette fungerer bedre og bedre. Videreføres. 

 

Planer for 2024 

 

1) Faste givere må økes opp. 

Gjennomgående mål er å sikre stammen av faste givere samt øke antallet. 

Dette gjelder både eksterne givere og medlemmer av koret.  

Det er fremdeles et mål å få flere kormedlemmer som faste givere. 

 

2) Vi vil gjennomføre innsamlingsaksjon i løpet av annet kvartal 2024, Denne 

aksjonen og Basar første søndag i advent er årets to store aksjoner, som vår 

totaløkonomi er avhengig av. 

I tillegg ønsker vi at koret kan lage korgerilja og andre kreative opptredener 

som kan samle inn penger til Botshabelo. 

Vi ber også om kreative forslag til å generere inntekt, fra støttespillere og 

korets medlemmer. 

 

3) Planleggingen Basar 2024 starter tidlig høsten 2024. 

 

4) Det må lages nye kort med motiv fra barnetegninger. Vi ber kort-komiteen 

om å iverksette prosessen så snart som mulig.  

 

5) Komitéen vil jevnlig informere koret i plenum om det som skjer i 



støttearbeidet. I tillegg vil vi informere på medlemssidene på FB og nett. 

 

6) Vi vil fortsette arbeidet for å få avtale med en Statsautorisert revisor for å 

godkjenne regnskapet vårt og bli registrert på "Innsamlingskontrollen.no". 

 

7) Vi jobber videre med å få til et besøk fra Botshabelo. 

  

8) Arbeid med å få til gruppereise fra Norge til Botshabelo – siktemål; 2025 

 

9) For alle å tenke på: 

Botshabelokomiteen mener å vite at det er mye uutnyttet kreativitet i koret 

for aktiviteter og produkter som kan begunstige innsamling. Dette er noe vi 

ønsker å få organisert, gjerne med flere støttespillere. 

Alle kan også reklamere for Grasrotandel til Sangkoret Lyderhorn (for 

Botshabelo). 

Hjemmesiden er blitt stadig bedre, og alle kan promotere hjemmesiden 

"Sangkoret Lyderhorn for Botshabelo". Også Facebooksiden For Botshabelo 

kan promoteres av alle –  Skriv kommentarer, lik og del.  

Nyhetsbrevene fra Botshabelo (BCDT) er kanskje beste kilde til å forstå 

filosofien som ligger til grunn for Botshabelo, og dermed også viktig 

drivkraft for vårt engasjement. Alle kormedlemmer oppfordres til å abonnere 

på Nyhetsbrevet, og bør promoteres av alle. 

 

 

Bergen 3.februar 2024 

Botshabelokomiteen 

 

 

 

 


